
Protokoll fört vid budgetmöte 221109 hos Lotta 

Närv: Lennart 

 Lotta 

 Ewa 

Frånv: Peter 

 Annika 

 (Jan-Erik och Evert har avgått) 

Notering: Enligt stadgarna var vi denna gång inte beslutsmässiga.  

5 ledamöter krävs för detta. 

Lennart rapporterade att han besökt Janicee Wretman på ”Rådgivning i Spanien”  

i Pilar, som beslutat sponsra klubben med 200 € och sätta upp en skylt på 

kastanordningen. Janicee tar kontakt med Matts Stenseth under övrigas frånvaro för 

att sätta fast skylten. Janicee fick också kontonumret hos CaixaBank, vårt konto; 

för insättningen av sponsorbeloppet. 

Lennart har författat ett ”Tackbrev” till Nieves Moreno Moreno (hälsoansvarig i 

kommunen) för kommunens vilja att tillställa klubben en hjärtstartare samt att 

utbilda medlemmar var 6 månad i Hjärt-Lung räddning samt på defibrillatorn. 

Jannicee hjälpte till med att översätta brevet som nu överlämnats i Nieves´ hand på 

kommunen. Hon tog inget betalt för översättningen. 

I övrigt diskuterades olika budgetförslag men de närvarandes förslag finns hos 

Lotta och har sänts ut till styrelsen. Noteras bör att vi diskuterade en höjning av 

säsongs-avgiften från 10 till 15 €. Enligt tidigare ordförande Harry Ansamaa har 

inte avgiften höjts under de senaste 10 åren. Många andra kostnader har höjts i 

samhället och vårt förslag har justerats efter detta. 
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Vid pennan 

Lennart Måssebäck 

  


